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PhDr. Čižmár: 

Je to otázka a podnet občanov bývajúcich Kutnohorská a Zimná ulica. Chcem sa opýtať, či 

mesto uvažovalo alebo rozmýšľalo nad budúcnosťou priestoru tržnice mesta z toho dôvodu, 

že aj podľa môjho názoru už z väčšej časti počas roka neplní svoj účel aj keď, tak len 

v obmedzenej miere. V súčasnosti a hlavne vo večerných hodinách je zvyčajne miestom 

stretávania sa sociálov, bezdomovcov a iných individuí. Vzhľadom na to, že narušujú verejný 

poriadok a dochádza k spolčovaniu sa pýtam sa, či náhodou v budúcnosti neuvažuje sa nad 

tým, aby tento priestor bol nejak vysporiadany, poprípade priestor tržnice nejakým spôsobom 

zmenšený aj na úkor napr. parkovacích miest. Ide o nezelenú zónu, ide o vydláždenú zónu a je 

to priestor, ktorý je lokalizovaný medzi bytovými blokmi.  
 

 

Ing. Kolesár: 

Priestor tržnice na Zimnej, resp. Kutnohorskej ulici nebol predmetom nejakého posudzovania 

z toho hľadiska, že by mal byť využívaný iným spôsobom. Túto vašu interpeláciu berieme 

ako podnet na zaoberanie sa touto problematikou ale doteraz neboli podnety smerujúce 

k tomu, žeby priestor mal byť využívaný iným spôsobom. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 28.11.2012 
 

 

 

 

 

 

 


